



News Release

Spokesperson:

Hua-Kuen Miao
Vice President

For January 2019, D-Link Announced its Monthly Global Unaudited Revenue of NT\$1,321 mln, Down 9.1% MoM and Down 17% YoY

Taipei, February 15, 2019 - D-Link today announced its global monthly unaudited revenue of US\$42.8 million for January 2019, down 8.7% MoM, and down 20.7% YoY. In Taiwan dollar terms, D-Link's global monthly unaudited revenue was NT\$1,321 million, down 9.1% MoM and down 17% YoY.

友訊科技一百零八年一月自結全球合併營收新台幣十三億二千一百萬元，
較上月下降 9.1%，較去年同期衰退 17%

友訊科技今日(108年2月15日)公佈自行結算的108年1月全球合併營收為美金42.8佰萬元，較上月下跌8.7%，較去年同期衰退20.7%。以新台幣計算，108年1月全球合併營收則為新台幣13.21億元，較上月下降9.1%，較去年同期衰退17%。

D-Link Corp. January 2019 Monthly Revenue

	US\$ mln			
Net Sales	1/18	YTD/18	1/19	YTD/19
Global Consolidated	54.0	54.0	42.8	42.8

	/NT\$ mln			
Net Sales	1/18	YTD/18	1/19	YTD/19
Global Consolidated	1,591	1,591	1,321	1,321

All figures: unaudited